
Zápisnica č. 14/2006 
z rokovania Vedenia STU dňa 21. 8. 2006 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Ernest Bučko, Robert Špaček, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár 

 
Neprítomní:  
 
 
Program: 
1. Plán rokovaní orgánov STU na 2. polrok 2006 (Ing. Timár) 
2. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/11/2006, 5/8/2006 
 
Nesplnené úlohy:  3/7/2006 – plnenie úlohy predĺžené do 7.9.2006 
 
K úlohe 3/7/2006: Prorektor Bučko predloží písomne 1. variant cenovej kalkulácie a základné 
kritériá pre prideľovanie malometrážnych bytov v rekonštruovanom objekte Vazovova-Mýtna 
a materiál bude prerokovaný za účasti riaditeľa ŠDaJ STU Františka Hulíka. 
 
K bodu 1 Plán rokovaní orgánov STU na 2. polrok 2006 (Ing. Timár) 
  
Ing. Timár: Informoval o tom, že harmonogram rokovaní orgánov STU v 2. polroku 

2006 je hotový, ale náplň rokovaní nie je zatiaľ uzavretá pre nedodané 
podklady od niektorých prorektorov STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/14/2006 
Vedenie STU schvaľuje harmonogram rokovaní orgánov STU na 2. polrok 2006. 
 
 
K bodu 2 Rôzne 
 
1) Rektor Báleš: 

- Informoval o rokovaniach s predstaviteľmi vlády SR o úprave dotácie pre vysoké 
školy. 

- Informoval o výsledku predaja objektu STU na Laurinskej ulici v Bratislave. 
V súvislosti s predajom je ešte potrebné urobiť dohodu s novým vlastníkom 
o delimitácii našich zamestnancov pracujúcich v tomto objekte. 

- Slávnostné otvorenie nového akademického roku bude 25.9.2006 o 10:00 hodine. 
 
2) Kvestorka Žideková: 

Informovala o úprave dotácie od posledného zasadnutia AS STU. Jedná sa väčšinou 



o účelovo viazané finančné prostriedky. 
 
3) Prorektor Redhammer: 

MF SR predložilo na pripomienkové konanie nové pravidlá pre financovanie grantov na 
roky 2007 - 2013. Sú tam zásadné nedostatky, ktoré pripomienkujeme. 

 
4) Prorektor Molnár: 

- Informoval, že už došli prostriedky na projekt personálneho zabezpečenia IT a boli 
rozdelené na jednotlivé pracoviská STU. 

- Ing. Malina so svojím oddelením vykonal kontrolu plnenia úloh vyplývajúcich 
z Bezpečnostného auditu STU. Zistené nedostatky sa odstraňujú.  

- Implementácia nového AIS prebieha podľa plánu. 25.9.2006 je plánovaný začiatok 
ostrej prevádzky AIS na pilotných fakultách STU. Predseda AS STU Žalman 
upozornil, že zavedenie nového AIS si vyžiada aj vypracovanie nových smerníc, 
ktoré musia byť včas pripravené. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/14/2006 
Vedenie STU súhlasí s realizáciou elektrickej požiarnej signalizácie v objekte rektorátu STU, 
Vazovova 5 firmou SERVIS EPS podľa predloženej cenovej kalkulácie vo výške cca 150 tis. 
Sk bez DPH. 
 
5) Rektor Báleš: 

- Zaujímal sa o stav prijímacieho konania na PhD. štúdium. Prorektor Kalužný 
informoval, že miesta pridelené pôvodne na fakulty STU boli prerozdelené, lebo 
niektoré fakulty nevyčerpali svoje kvôty. V súčasnosti je ešte voľných 9 miest. 

- Zaujímal sa v akom štádiu je nové logo STU. Prorektor Špaček informoval, že 
príslušný materiál predloží na nasledujúcom rokovaní Vedenia STU 7.9.2006. 

Predseda AS STU sa zaujímal o schvaľovací proces nového loga STU. 
Prorektor Redhammer poznamenal, že logo by malo byť výraznejšie. 

 
6) Prorektor Bučko: 

- Informoval o stave bezpečnostného systému v budove rektorátu STU. Kontaktoval 
pôvodného dodávateľa systému a vyžiadal si cenovú ponuku na jeho upgrade. 

- Kryty CO na FEI STU sú v havarijnom stave. Je potrebné vypracovať odborný 
posudok na stav týchto krytov a následne požiadať o ich vyňatie zo systému krytov 
CO. 

- Plochá strecha na budove rektorátu STU na Vazovovej ulici na viacerých miestach 
zateká. Je nutná oprava týchto poškodených miest ešte pre príchodom zimy. 

 
Úloha č. 1/14/2006 
Vedenie STU ukladá CVT STU predložiť návrh na bezpečnostný systém pre jednotlivé 
podlažia budovy R-STU. 
Z: Pror. Molnár 
T: 7. 09. 2006 
 
Uznesenie V-STU č. 3/14/2006 
Vedenie STU súhlasí s vypracovaním odborného posudku na skutkový stav krytov CO na FEI 
STU. 
Z: Pror. Bučko 
T: 30. 09. 2006 
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Uznesenie V-STU č. 4/14/2006 
Vedenie STU súhlasí s vykonaním nutných opráv strechy. Poveruje prorektora Bučka 
zabezpečením posúdenia stavebno-technického stavu strechy odborníkmi zo Stavebnej 
fakulty STU. 
Z: Pror. Bučko 
T: 25. 09. 2006 
 
7) Prorektor Bučko: 

Predložil návrh na odsúhlasenie nájomnej zmluvy a dodatku k nájomnej zmluve. 
1. Dodatok k nájomnej zmluve z roku 2003 o prenájme nebytových priestorov na 

FCHPT STU. Nájomca Ing. Anna Repíková žiada o predĺženie nájmu do 30.9.2008. 
Ostatné body nájomnej zmluvy sa nemenia. 

2. Nájomná zmluva s nájomcom RadioLAN, spol. s r. o. Kuklovská 9, Bratislava. Jedná 
sa o prenájom nebytových priestorov na FCHPT STU uvoľnených po 
predchádzajúcom nájomcovi. Miestnosť č. 811 v novej budove FCHPT a skladové 
priestory miestnosť č. 812 celkom o výmere 60 m2. Účel nájmu – prevádzkovanie 
a servisná činnosť zariadení spoločnosti. Doba nájmu od 1.10.2006 do 30.9.2011. 

 
Uznesenie V-STU č. 5/14/2006 
Vedenie STU súhlasí s nájomnou zmluvou a s dodatkom k nájomnej zmluve. 
 
8) Prorektor Špaček: 

Predložil písomne dva varianty konania osláv 70. výročia založenia STU – v SND 
a v SRo vrátane orientačných cenových kalkulácií. 

 
Uznesenie V-STU č. 6/14/2006 
Vedenie STU súhlasí s umiestnením galavečera pri príležitosti osláv 70. výročia založenia 
STU do Koncertnej siene SRo a následnej recepcie tiež v priestoroch SRo. 
 
9) Prorektor Kalužný: 

- Informoval o 1. a 2. kole prijímacieho konania na fakultách STU. 
- Informoval, že 2. návšteva evalvačnej komisie EUA sa uskutoční v dňoch 23.-

25.10.2006. Požiadal všetkých už predtým oslovených o dodanie doplňujúcich 
materiálov. 

 
10) Predseda AS STU Žalman: 

Opýtal sa na riešenie nedostatku ubytovacích kapacít pre študentov STU. 
Rektor Báleš v odpovedi uviedol všetky aktivity, ktoré boli urobené zo strany Vedenia 
STU na VÚC ohľadom získania niektorých stredoškolských internátov – zatiaľ neboli 
úspešné. Plánuje sa výstavba nového internátu, to však nerieši momentálnu situáciu. 

 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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